
Universitat de les
Illes Balears

Facultat de Filosofia i Lletres

ACTA  DE  LA  REUNIÓ  DE  LA  JUNTA  DE  FACULTAT  DE  FILOSOFIA  I 
LLETRES DE LA UIB

Identificació de la sessió
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Assistents
Pere Joan Brunet Estarellas (degà)
Miquel Grimalt Gelabert (vicedegà)
Guillem X. Pons (secretari)
Margalida Dols Amengual
Matilde Roca Telleria
María Payeras Grau
Andrés Enrique Arias (vicedegà)
Miguel José Deyà (vicedegà)
Tina Sabater Rebassa (vicedegana)
Maria Antònia Fornés Pallicer
Maria-Josep Mulet
Antonio Bernat
Jaume Guiscafré Danús (vicedegà)
Maria Juan Garau (vicedegana)
Patrica Bastida Rodríguez
Magdalena Llompart Bennàssar
Joana Salazar Noguera
Perfecto Cuadrado
Domènec Garcies Gomila

Ordre del dia
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta ordinària anterior (de 17 desembre 2007).
2. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta extraordinària de 7 de març 2008.
3. Aprovació de la Memòria d’Activitats 2007.
4. Aprovació de la proposta de  distribució dels fons assignats a la facultat.
4bis. Elecció de secretari, suplents o canvis en la composició de les CED.
5. Aprovació de la distribució dels espais.
6. Informació del degà.
7. Informació dels vicedegans i caps d’estudis.
8. Informació de l’administrador de centre.
9. Informació d’altres membres de la Junta de Facultat.
10. Torn obert de paraules.

Desenvolupament de la sessió
 



Excusen l’assistència: Nicolau Dols, Alejandro Miguel i Bel Escandell. 

1.Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió ordinària del 17/12/07

S’aprova l’acta de la sessió ordinària per assentiment.

2. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió extraordinària del 7/03/08

S’aprova l’acta de sessió extraordinària per assentiment.

3. Aprovació de la Memòria d’Activitats 2007.

El  degà  explica  els  canvis  realitzats  respecte  a  la  memòria  enviada  prèviament  per  correu 
electrònic als membres de la Junta de Facultat, d’acord amb els diferents suggeriments rebuts. 
Així mateix, demana col·laboració de cara a futures edicions de la memòria anual i  la seva 
publicació a la plana Web de Facultat.

S'aprova la memòria d'activitats 2007 per assentiment

4. Aprovació de la proposta de  distribució dels fons assignats a la facultat 

El degà amb l'ajuda d'un canó de llum projecta un full Excel amb les analítiques dels 
anys 2006 i  2007 i  la  previsió  de despesa a 13/05/08. A grans trets,  es mantén la previsió 
general de despeses per a 2008.

Es comenta que la propera reunió de degans de lletres que es durà a terme a Palma 
suposarà una despesa addicional que es podrà assumir per la nostra facultat i el Rectorat.

S'aprova la proposta de distribució de fons per assentiment

4bis. Elecció de secretari, suplents o canvis en la composició de les CED.

S'informa d'alguns canvis quant a l’organigrama dels membres de les CED de la nostra 
facultat. A proposta d’alguns dels presents, es corregeixen algunes dades del document enviat a 
tots els membres de la Junta de Facultat i s’incorpora el nom dels dels secretaris i suplents. 

S'aprova la composició definitiva dels CEDs per assentiment
(veure document adjunt)

5. Aprovació de la distribució dels espais

El degà informa sobre la situació actual de distribució de despatxos i espais de l’edifici 
Ramon Llull. Es comenta que hi ha laboratoris com el de Treball Social i Filosofia que no estan 
equipats. P. Cuadrado indica que el laboratori d'idiomes tampoc està equipat. Hi ha problemes 
amb els ascensors, l’aire acondicionat no es pot regular directament des dels despatxos i existeix 
una climatització deficient en funció de la ubicació del mateix.
 El degà indica que se l'informi de totes aquestes deficiències o mal funcionament i ho 
comunicarà  al  vicerectorat.  També indica  que seria  necessari  fer  un llistat  més concret  per 
conèixer  com queden  finalment  aquests  espais  i  també  recorda  que  no  és  pot  canviar  l'ús 
assignat. M. Deyà i P. Cuadrado indiquen també el seu acord amb aquest no canvi d'usos.

S'aprova la distribució dels espais per assentiment



6. Informació del degà

- Màster de formació de professors d’educació secundària. 
El degà informa del tractament d’aquest tema a la darrera conferència de degans de lletres 

duta a terme el mes de febrer a Oviedo.
Informa que s'ha constituït la comissió que dissenyarà el màster que substituirà al CAP, a 

la que C. Picornell és el nostre representant. Tal com es va comentar a l'acta anterior s'ha enviat 
un escrit a la Rectora i també al Martí March (Vicerector primer, de Planificació i Coordinació 
Universitària) sobre el posicionament de la Facultat en relació al disseny de màsters (discutit i 
aprovat en un consell deganal). La carta fou enviada el 25 de gener de 2008.

M. Deyà critica que des del rectorat, per norma, no es contesta per escrit a les cartes 
enviades pel distints membres d'aquesta facultat. M. A. Fornés i M. Juan informen de la reunió 
mantinguda  amb M.  March  i  sembla  que  estava  molt  receptiu  quant  a  la  participació  del 
departament.

Maria Juan demana que C. Picornell informi a la resta de la Junta sobre l'estat de les 
negociacions. També se queixa de la manca de resposta per escrit. El Degà també se queixa per 
la manca de diàleg escrit per part del vicerector.

- Gestió de l'espai. 
Mudances  i  trasllat.  El  degà  vol  agrair  la  dedicació  a  aquest  tema  a  D.  Garcies, 

administrador de centre, i al personal de Consergeria, doncs dia 13 de maig va acabar tot el 
procés, amb el trasllat d'Història d'Art. 

Arrengament  de  la  part  antiga  de  l’edifici.  Des  del  Servei  de  Patrimoni  se’ns   ha 
comunicat   que  a  un  primera  fase  es  procedirà  a  pintar  els  despatxos  de  la  part  antiga  i 
posteriorment els distribuïdors.

M.A. Fornés demana activar el tema de l'aire acondicionat. M. Payeras comenta que té 
goteres al despatx antic i que ja ha avisat a consergeria. Es demana que s'obri un termini per 
adquisicions complementàries de la part nova. El degà indica que ara és el moment d'elevar 
totes les queixes, mancances o indicar els mals funcionaments.

- Servei Pastoral de la UIB.
El  degà  informa  que  R.  Herranz,  Vicerectora  d’Infraestructures  Universitàries,  en 

repetides ocasions ha exposat la seva percepció de que, amb l’ampliació de l’edifici, hi hauria 
lloc per ubicar el Servei Pastoral (ara localitzat a Cas Jai) a qualque dependència de la nostra 
facultat. En relació a aquest tema, els vicedegans ja han manifestat la seva completa oposició i 
el degà ha enviat a R. Herranz un escrit queixant-se de l’històric tracte desfavorable que hem 
tingut i de les reivindicacions no ateses: pèrdua del saló d’actes original, minva de la capacitat 
de  l’actual,  “peixeres”  als  distribuïdors,  serveis  generals.....  S'obri  un  torn  de  paraula,  se 
discuteix el tema i la junta se manifesta unànimement en contra d’acollir el Servei Pastoral al 
nostre edifici.

- Biblioteca.
Respecte al tema biblioteca, novament es comenta que està més que col·lapsada i se 

necessitada de solucions urgents. P. Cuadrado manifesta que fa més de 14 anys que lluita per la 
creació d'una biblioteca central.

- Simulació d’incendi.
El degà dóna les gràcies per l'èxit pel passat exercici de simulació d'incendis. També 

indica, per si algú ho vol consultar, existeix un informe tècnic.

- Tutories del curs 2008-09.
El degà tenia una reunió a les 10:00 sobre el pla tutorial, del que no pot informar per 

haver-se suspès.



- Horaris del curs 2008-09.
Des  de  secretaria  s'ha  engegat  el  procés  de  confecció  d'horaris.  Els  caps  d'estudis 

realitzaran la proposta inicial d'horaris dels seus estudis.

- Programes del curs 2008-09.
El degà recorda la recomanació que a l'hora de fer els programes de les assignatures 

s'atengui  l’acord  aprovat  per  Junta  de  Facultat,  l’actualització  de  continguts  i,  de  manera 
especial,  d’indicar  5  títols  (màxim)  de bibliografia  bàsica,  ja  que aquest  seran de preferent 
adquisició per part del servei de biblioteca.

7. Informació dels vicedegans i caps d’estudis

Jaume  Guiscafrè  sol·licita  l'aval  de  la  Junta  de  Facultat  amb  2  crèdits  de  lliure 
configuració  per  als  alumnes  per  participar  en  la  "IV  Lliga  de  debat  universitari".  Prèvia 
explicació de les característiques i objectius d’aquesta iniciativa, la Junta avala dita sol·licitud.

M. Deyà se queixa que, a causa de la tardana decisió del rectorat, es fa difícil complir el 
pla  de  treball  de  les  CED,  fent  materialment  impossible  que  el  30  de  setembre  se  pugui 
presentar el document de grau. Tina Sabater indica que tampoc se té en compte la tasca dels 
alumnes, ja que el mes de juny tenen els exàmens i el juliol tampoc se pot comptar massa amb 
ells, la qual cosa dificulta assegurar la seva participació al procés. J. Guiscafrè indica que el 
representant dels alumnes dins del CED ha creat un fòrum amb totes les adreces de la resta de 
companys.

M. Deyà es mostra partidari demanar al Rectorat allargar el termini ja que, a més dels 
problemes plantejats, no hi ha hagut cap curset ni instruccions sobre l'aplicació del programa 
informàtic,... en resum, són moltes les coses que motiven aquest aplaçament.

Tina Sabater indica que no s'informa de com anirà l'optativitat, ni les hores de dedicació 
del professorat i per tot això no se poden tancar els plans d'estudis sense aquesta informació.

El degà fa seus aquests comentaris i demana un vot de confiança i que en la propera 
reunió del consell deganal es realitzarà un escrit.

Maria Juan informa que organitza el congrés internacional AEDEAN el proper 3-15 de 
novembre a la UIB.

8. Informació de l’administrador de centre.

Pel que fa als horaris de les assignatures compromeses pel curs 2008-09, l'administrador 
de centre, D. Garcies, comenta que una vegada el cap d'estudis presenta l'horari definitiu ja se 
pengen al programa AGORA. Pel que fa a la participació del PAS les CED, les reunions dels 
horabaixes implica l’assistència d’aquest col·lectiu fora de la seva jornada laboral (fan hores 
extra sense cobrar) i no tenen dret de vot, i tot això els desmotiva. Convindria que les reunions 
fossin el matí.

També  informa  que  P.  Maldonado,  cap  del  Servei  de  Patrimoni,  Contractació  i 
Infrastructura vendrà a veure l’estat dels nous espais,  per accelerar les possibles solucions a 
totes les deficiències: climatització, pintura, etc. La gerent li ha comentat que se miraran de 
arrengar-ho durant l'estiu.

T. Sabater sol·licitat una mica d'ajuda pel que fa a temes administratius. En Domènec 
s'ofereix a donar una mà en tot lo possible.

9. Informació d’altres membres de la Junta de Facultat

No n'hi ha cap informació.

10. Torn obert de paraules

El degà s'ha oblidat a l'inici de la sessió, però ara vol donar la benvinguda als nous 



membres representants del PAS a aquesta Junta de Facultat: Margalida Dols i Mercedes Duran.

I  essent  les  13:24,  sense haver-hi  més assumptes  per tractar,  s’aixeca la  sessió de la 
reunió de la Junta de Facultat de Filosofia i Lletres.

A tot això don fe i signo la present,

El Secretari Vist i plau del degà

Guillem X. Pons Pere J. Brunet


